



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2004-39**

**under the
MUNICIPALITIES ACT
(O.C. 2004-136)**

Filed May 7, 2004

1 Section 61 of New Brunswick Regulation 85-6 under the Municipalities Act is repealed and the following is substituted:

61(1) The village called Village of Gagetown is continued.

61(2) An area contiguous to Village of Gagetown is annexed to Village of Gagetown and the new territorial limits of Village of Gagetown are as follows:

That portion of the parish of Gagetown, in the County of Queens, bounded on the northwest by Lot 1, granted to Thomas Horsefield, and Lot 59, granted to Samuel Peabody; on the northeast by the Saint John River; on the southeast by the parish of Hampstead; and on the southwest by the lands of the Government of Canada, known as Camp Gagetown.

61(3) The effective date of the annexation is May 9, 2004.

61(4) The inhabitants of the area referred to in subsection (2) continue as Village of Gagetown.

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2004-39**

**établi en vertu de la
LOI SUR LES MUNICIPALITÉS
(D.C. 2004-136)**

Déposé le 7 mai 2004

1 L'article 61 du Règlement du Nouveau-Brunswick 85-6 établi en vertu de la Loi sur les municipalités, est abrogé et remplacé par ce qui suit :

61(1) Le village appelé le Village de Gagetown est maintenu.

61(2) Une région contiguë au Village de Gagetown est annexée au Village de Gagetown et les nouvelles limites territoriales du Village de Gagetown sont les suivantes :

La partie de la paroisse de Gagetown, dans le comté de Queens, délimitée au nord-ouest par le lot n° 1, concédé à Thomas Horsefield, et le lot n° 59, concédé à Samuel Peabody; au nord-est par le fleuve Saint-Jean; au sud-est par la paroisse de Hampstead; et au sud-ouest par les terres du gouvernement du Canada connus comme étant le camp de Gagetown.

61(3) L'annexion prend effet le 9 mai 2004.

61(4) Les habitants de la région décrite au paragraphe (2) demeurent des habitants du Village de Gagetown.